
Protokół Nr 54/2022 
z połączonego posiedzenia Komisji Rewizyjnej, Komisji Rozwoju Społeczno-Gospodarczego, 

Finansów i Uchwał, Komisji Oświaty, Rolnictwa i Ładu Publicznego, Komisji Skarg, Wniosków i 

Petycji Rady Gminy Czerniewice odbytego w dniu 15 czerwca 2022 roku w miejscu spotkań i 

rekreacji w Czerniewicach. 

 

Komisja Rewizyjna: 

1. Jan Gierach - Przewodniczący 

2. Jarosław Kacprzak  – Zastępca Przewodniczącego 

3. Mirosław Jankowski - Członek 

4. Włodzimierz Gołębiewski – Członek 

5. Renata Stefańska – Członek  

 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

1. Andrzej Bednarek – Wójt Gminy 

2. Marzena Pawelec – Skarbnik Gminy 

3. Jarosław Kępa – Przewodniczący Rady Gminy 

oraz członkowie: 

- Komisji Rozwoju Społeczno- Gospodarczego, Finansów i Uchwał 

- Komisji Oświaty, Rolnictwa i Ładu Publicznego 

- Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

wg list obecności stanowiących załączniki do protokołów poszczególnych komisji 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2. Przedstawienie porządku posiedzenia. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

4. Omówienie projektów uchwał przygotowanych na LI sesję Rady Gminy Czerniewice. 

5. Zapytania i wolne wnioski. 
 

Punkt – 1. 
Przewodniczący Komisji Jan Gierach otworzył posiedzenie, powitał zaproszonych oraz przybyłych 

członków komisji i na podstawie listy obecności stwierdził quorum. 

 

Punkt – 2. 
Przewodniczący posiedzenia przedstawił porządek posiedzenia i zapytał członków Komisji, czy mają 

w tej sprawie uwagi. Członkowie Komisji żadnych uwag do porządku posiedzenia nie zgłosili. 

 

Punkt – 3. 

 W związku z tym, że protokół z poprzedniego posiedzenia był wyłożony do wglądu jak też była 

możliwość wcześniejszego zapoznania się z nim u pracownika obsługującego Komisję 

Przewodniczący zapytał członków Komisji czy mają uwagi do jego treści. 

 

Członkowie Komisji żadnych uwag do protokołu nie zgłosili i w głosowaniu 5 głosami „za” 

przy braku głosów „przeciwnych” i głosów „ wstrzymujących się” protokół w przedstawionej wersji 

przyjęli. 

 

 

Punkt – 4. 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na podwyższenie kapitału zakładowego w spółce        

Centrum Medyczne Czerniewice Spółka z o.o. i objęcie nowo utworzonych udziałów przez wspólnika 

Gminę Czerniewice przedstawił Wójt. 



Opowiedział o obecnej sytuacji finansowej ośrodka zdrowia i potrzebie dokapitalizowania. Powie-

dział, że najlepiej gdyby to była prywatna placówka, jednak chcemy, aby mieszkańcy naszej gminy 

mieli dostęp do badań i lekarzy. Trzeba poprawić sytuację finansową i wprowadzić zmiany, aby pla-

cówka normalnie funkcjonowała. 

Radna Koczywąs Wiesława zapytała o brakującą kwotę? 

Wójt odpowiedział, że  jest to kwota o którą wnioskujemy w uchwale. Pragnie wprowadzić również 

co miesięczny raport o stanie finansowym ośrodka zdrowia, który byłby składany na sesjach Rady 

Gminy. 

Radny Gierach Jan zapytał, kto jest wspólnikiem Centrum Medyczne Czerniewice? 

Wójt odpowiedział, że Gmina. 

Przewodniczący Rady Gminy Kępa Jarosław zapytał, czy jest potrzebna tak duża liczba pielęgniarek 

w tak małej placówce? 

Wójt odpowiedział, że będzie program który usprawni proces dostania się do lekarza i część obowiąz-

ków przejmą pielęgniarki. 

 

 

Projekty  uchwał o zmianie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Czerniewice na lata                

2022-2038 i w sprawie zmian budżetu Gminy Czerniewice na rok 2022 przedstawiła Skarbnik     

Pawelec Marzena. 

Pytań i uwag do projektów nie było. 

 

Punkt – 5. 

W punkcie zapytania i wolne wnioski Wiceprzewodniczący Rady Gminy Michalak Marek zwrócił 

uwagę na problem kontenera na śmieci umieszczonego przy ośrodku zdrowia. Jest on za mały ze 

względu na większą liczbę mieszkańców ośrodka– uchodźcy z Ukrainy. 

Prosił również o uporządkowanie świerków znajdujących się  obok ośrodka zdrowia. 

Wójt odpowiedział, że będzie kontener na śmieci jak i kłody świerków będą posprzątane. 

Z uwagi na to, że porządek posiedzenia został wyczerpany Przewodniczący podziękował zebranym za 

przybycie oraz udział w posiedzeniu i je zamknął. 

Na tym protokół zakończono. 

 

 

 Protokołowała                                          Przewodniczący Komisji 

 

            Emilia Kwapiś                                                            Jan Gierach 

 

 

 

 

 

 


